Result of the jury meeting/Crystal Scales of Justice - Résultat de la réunion du jury/balance de Cristal

(Français ci-dessous)
Following the jury meeting of the Prize « The Crystal Scales of Justice », co-organised by the Council of Europe and the European Commission, which was organised in Brussels on 2 October 2008, we have the honour to inform you that the jury selected the 4 following projects (presented in the alphabetical order by country):
France : « Barreau de Paris »  -  N°23 
Italy : Court of Milan - N°24 
Turkey : Ministry of Justice - N° 28 
United Kingdom : HCMS, The Small Claims Mediation Service - N°13 

Among this selection, one project awarded the Prize “The Crystal Scales of Justice”, the three others awarded a “special mention”.
As for the previous editions, the jury decided to keep secret the name of the winner until the Award ceremony in Catania, Italy (24 October 2008). The 4 selected projects will be invited in Catania by the European Commission.
On behalf of the Council of Europe and the European Commission, we congratulate the 4 winners.
We sincerely thank and congratulate also all the candidates. All projects, even non selected, will be published on the CEPEJ internet website (www.coe.int/cepej), considering their great interest  for the efficiency of justice in Europe.
Yours sincerely, 

The Secretariat of the CEPEJ 

************************************************************
Suite à la réunion du jury du Prix « La Balance de Cristal », co-organisée par le Conseil de l’Europe et la Commission européenne, qui s’est tenue à Bruxelles le 2 octobre 2008, nous avons l’honneur de vous informer que le jury a sélectionné les quatre projets suivants (présenté dans l’ordre alphabétique par pays):
France : Barreau de Paris -  N°23 
Italie : Tribunal de Milan  - N°24 
Turquie : Ministère de la Justice  - N° 28 
Royaume-Uni : HCMS, “The Small Claims Mediation Service” - N°13 
Parmi cette sélection,  un projet s’est vu décerner le Prix « Balance de Cristal » et les trois autres projets ont reçu une « Mention spéciale du jury ».
Comme lors des éditions précédentes, le jury a décidé de garder le nom du projet gagnant secret jusqu’à la cérémonie de remise du Prix à Catane en Italie (24 octobre 2008). Les 4 projets sélectionnés seront invités à Catane par la Commission européenne.
Au nom du Conseil de l’Europe et de la Commission européenne, nous félicitons les initiateurs de ces quatres projets. 
Nous remercions et félicitons également très sincèrement l’ensemble des candidats. 
Tous les projets, même non sélectionnés, seront publiés sur le site internet de la CEPEJ (www.coe.int/cepej), compte tenu de leur grand intérêt pour l’efficacité de la justice en Europe.
Cordialement,
Le Secrétariat de la CEPEJ
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